



OCCUPATIONAL SAFETY & HEALTH POLICY

We recognize our responsibilities in shaping the values of future generations and aim to ensure our sustainability as a school through proactive leadership in the protection of human health and safety.

We are committed to continually improve our Occupational Safety & Health (OSH) performance of the school by setting standards to eliminate fatalities, limit accidents and ensure occupational safety of all employees, students, Visitors & Contractors. This shall be accomplished by:

- Ensuring compliance with all statutory legal and regulatory requirements, contractual obligations and corporate directives;
- Integrating Occupational Safety & Health considerations into our decision making and in our operational practices;
- Ensure protection & enhancement of the Health & Safety of employees, Students and stakeholders;
- Identifying Occupational Safety & Health hazards, assess risks through risk assessments, formulate mitigation measures and implement them
- Establish OSH Objectives, assign targets & management programs to ensure the objectives are realized and their progress monitored;
- Ensuring continual improvement in the OSH performance by regular OSH trainings and promoting awareness among staff, students and visitors;
- Making every employee responsible towards implementing the OSH policy, realize objectives & targets and follow OSH procedures

The management commits to provide all necessary resources towards fulfilling this policy statement and its established OSH objectives. Additionally, this policy shall be

- communicated to all personnel working with & on behalf of the organization and to all stakeholders and
- Subject to an annual review to facilitate continual improvement.

To ensure consistent and effective implementation of this policy, ABBS shall establish & maintain an Occupational Safety & Health Management Systems that is compliant to the ADOSH's SF Ver. 4.0, July 2024 & conforms to international standards.

Ms. Sharon Davis

School Principal





سياسة السلامة والصحة المهنية

نحن ندرك مسؤولياتنا في تشكيل قيم الأجيال القادمة ونسعى لضمان استدامتنا كمدرسة من خلال القيادة الاستباقية في حماية صحة الإنسان وسلامته.

نحن ملتزمون بالعمل على التحسين المستمر لأداء المدرسة في مجال السلامة والصحة المهنية (OSH)، من خلال وضع معايير تهدف إلى منع الوفيات، والحد من الحوادث، وضمان السلامة المهنية لجميع الموظفين والطلاب والزوار والمتعهدين.

وسيتم تحقيق ذلك من خلال:

- ضمان الامتثال لجميع المتطلبات القانونية والتنظيمية المنصوص عليها، والالتزامات التعاقدية، والتوجيهات المؤسسية؛
- دمج اعتبارات السلامة والصحة المهنية في عملية اتخاذ القرار وفي ممارساتنا التشغيلية؛
- ضمان حماية وتعزيز صحة وسلامة الموظفين والطلاب وأصحاب المصلحة؛
- تحديد مخاطر السلامة والصحة المهنية، وتقييم المخاطر من خلال تقييمات المخاطر، ووضع تدابير التخفيف وتنفيذها؛
- وضع أهداف للسلامة والصحة المهنية، وتحديد الأهداف وبرامج الإدارة لضمان تحقيق الأهداف ومتابعة تقدمها؛
- ضمان التحسين المستمر في أداء السلامة والصحة المهنية من خلال التدريبات الدورية وزيادة الوعي بين الموظفين والطلاب والزوار؛
- جعل كل موظف مسؤولاً عن تنفيذ سياسة السلامة والصحة المهنية، وتحقيق الأهداف والغايات، واتباع إجراءات السلامة والصحة المهنية.

تلتزم الإدارة بتوفير جميع الموارد اللازمة لتحقيق بيان السياسة هذا وأهداف السلامة والصحة المهنية المحددة. بالإضافة إلى ذلك، سيتم:

- يتم التواصل بها مع جميع الموظفين العاملين مع المنظمة ومن نيابة عنها، وجميع المعنيين.
- تخضع لمراجعة سنوية لتسهيل التحسين المستمر.

لضمان تنفيذ هذه السياسة بشكل متسق وفعال، ستقوم ABBS بإنشاء وصيانة نظام إدارة السلامة والصحة المهنية يتوافق مع معيار ADOSH SF Ver 4.0 لعام 2024 ويتوافق مع المعايير الدولية.

مديرة المدرسة

السيدة شارون ديفيس

